
Referat af generalforsamling 2025  
  

Grundejerforeningen Vestergårdsparken 94, Horsens  
  

Torsdag den 03. feb. 2025 kl. 18.30 i kantinen på Bankagerskolen  
Referent: Johanne Hausager  

  
1. Dagsorden er ifølge vedtægterne:  
Valg af dirigent  

- Rasmus Hansen  
  
2. Formanden aflægger beretning  

- Der har været afholdt sommerfest. Rykkes tilbage til den første weekend i 
september. Måske starte tidligere på dagen, så børnefamilierne får mere ud af det. 

- Se på om der opbakning til at afholde fastelavn i 2026 
- I efteråret 2024 er der blevet beskåret træer og buske på legepladsen 
- Skøde på vores grønne områder (matrikel 18ob og 18oi) er overdraget til vores 

grundejerforening 
- Legepladsen er blevet opdateret og har fået udskiftet flere pæle mm., så den nu 

lever op til de lovkrav der stilles til en offentlig legeplads og har fået certifikat på det. 
  

3. Regnskab 2024 fremlægges til godkendelse  
- Vedligeholdelse af grønne områder: 33.728,- 
- Sommerfesten og børnedisko: 16.874,-  
- Landinspektør: 29.006,- 
- Generalforsamling 2024: 2014,- 
- Gaver: 471,-  
- Bestyrelsesmøder: 200,-  
- Hjemmeside: 658,- 
- Gebyrer PBS: 3128,- 
- Øvrige gebyrer: 1149,-  
- Alt i alt = 89.729,-  
- Årets resultat: - 41.729,-  
 
Regnskabet er godkendt af de fremmødte  
 

Gebyrer til PBS bliver i kommende år ændret. Vi vil skifte til MobilePay da gebyret er 
væsentligt billigere. PBS koster ca. 28kr pr. husstand hvorimod MobilePay koster 5kr pr. 
husstand. 
Der foreslås at der bruges bankoverførsel i stedet, som er gratis. Dette kræver at folk 
husker at skrive deres adresse i overførslen. 

 
  
4. Fastlæggelse af kontingent for 2024 (bestyrelsen foreslår ændret kontingent (600 

Kr/år) 



- Vi skal til at betale grundskyld af vores grønne områder. Vi kender endnu ikke det 
præcise beløb, men forslår at vi nu hæver beløbet med 100,- pr. år, for ikke at ende 
med at stå med en stor ekstraregning senere.  
Der stilles spørgsmål til, om ikke kontingentet bør sættes yderligere op, men der er 
ingen indvendinger til 600,- pr. år og det vedtages hermed. 

 
5. Valg af nye bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor samt revisorsuppleant  
 
To nye bestyrelsesmedlemmer: 
Martin Andersen, Snerlevej 16 
Emilie Fønsbo, Lupinvej 26 
 
To suppleanter: 
Rasmus Hansen, Snerlevej 28 
Mette Dupont, Snerlevej 1 
 
Revisor og revisorsuppleant: 
Asbjørn Søgaard, Snerlevej 11 
Johanne Hausager, Lupinvej 30 

 
6. Indkomne forslag (Skal være indgivet til formanden senest 8 dage før 

generalforsamling)  
 
Forslag: Forbud mod benzindrevne hækkeklippere 

Vi kan i bestyrelsen ikke håndhæve sådan et forbud, men vi opfordrer til at vi tager 
hensyn til hinanden i grundejerforeningen.  

  
7. Eventuelt  
 

- Forslag fra bestyrelsen om at have en grøn dag fremover, for at holde vores grønne 
områder pæne. 

- Sommerfest: der stilles spørgsmål til, hvor mange penge der er brugt, nu når teltet 
blev stillet op for os og ikke af os selv. Alt i alt har det kostet 500,- mere end det 
plejer (og teltet var større end de forrige år) og det har vi i bestyrelsen set som 
værende givet godt ud, da det ellers altid er de samme som hjælper til og vi i 
bestyrelsen hver især ikke har haft mulighed for at tage ansvaret for det. 

- Der har stået vand på stien ved stikrydset mellem Snerlevej og Lupinvej. Der er nu 
fjernet sand fra dækslet, selvom det ikke er en rist til at aflede vand. Hvor det 
egentlige problem er, ved vi endnu ikke. 

- Skraldespanden på legepladsen skal tømmes jævnligt. Der undersøges i 
bestyrelsen, om skraldespanden kan blive en del af den kommunale ordning og 
derved blive tømt for en vis betaling. 
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